
1

Protokół Nr 11/15
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 
17 grudnia 2015 r.
1. Sprawy regulaminowe.
- stwierdzenie quorum
Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange przywitał  wszystkich  przybyłych  na  posiedzenie  Komisji.
Stwierdziła, że w sali obrad jest quorum wymagane przy podejmowaniu wniosków  i wyrażaniu
opinii.
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do  protokołu.)
- przyjęcie porządku obrad
Przypomniał, że wraz z zawiadomieniem radni otrzymali proponowany porządek obrad.
Zapytał, czy są do niego uwagi lub wnioski.
(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do  protokołu.)
 Wobec braku uwag i wniosków poddał pod głosowanie nw. porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Przedstawienie raportu z realizacji „Programu ochrony Środowiska Miasta Słupska za lata

2013 – 2014” oraz omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu ochrony
Środowiska Miasta Słupska na lata 2016 – 2020 z perspektywą na lata 2021 – 2024” - (Druk
Nr 20/5).

3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Ustalenie planu pracy Komisji na 2016 r.
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji od grudnia 2014 r. do listopada 2015 r. 
6. Sprawy bieżące.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (4 głosy za) przyjęła do realizacji poniższy porządek obrad.

- przyjęcie protokołu
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że protokół z ostatniego posiedzenia Komisji
został wyłożony do wglądu, a jego przyjęcie nastąpi na koniec posiedzenia. 

Ad.  pkt  2.  Przedstawienie  raportu  z  realizacji  „Programu  ochrony  Środowiska  Miasta
Słupska  za  lata  2013  –  2014”  oraz  omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
„Programu ochrony Środowiska Miasta Słupska na lata 2016 – 2020 z perspektywą na lata
2021 – 2024” - (Druk Nr 20/5).
Pani  Joanna  Walbowiak  z  Firmy  „Green  Key” przedstawiła  radnym  prezentację  dotyczącą
„Programu ochrony Środowiska Miasta Słupska za lata 2013 – 2014”
Prezentację  uzupełnili  swoimi  wypowiedziami  Z-ca  Prezydenta  Marek  Biernacki  i  Dyrektor
WGKiOŚ Anna Grabuszyńska.
Głos  w  dyskusji  zabierali:  radny  Andrzej  obecny  radny  Bogusław  Dobkowski,  radny  Paweł
Szewczyk, radny Tadeusz Bobrowski, radny Jan Lange.
Pan Andrzej  Krakowski   z  Firmy „Green Key”  omówił  projekt  uchwały w sprawie  przyjęcia
„Programu ochrony Środowiska Miasta Słupska na lata 2016 – 2020.
Głos w dyskusji zabierali: radny Andrzej Obecny, radny Jan Lange i radny Tadeusz Bobrowski.
Wyjaśnień  udzielali  Pan  Andrzej  Krakowski  oraz  Kierownik  Referatu  RGŚ  GKiOŚ  Maja
Wawrowska

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, przez 
aklamację przyjęła raport z realizacji „Programu ochrony Środowiska Miasta Słupska za lata 
2013 – 2014” do wiadomości.



2

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  jednogłośnie  (5  głosów  za)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie
przyjęcia  „Programu  ochrony Środowiska  Miasta  Słupska  na  lata  2016  –  2020  z  perspektywą
na lata 2021 – 2024”

Jednocześnie Komisja zgłosiła wniosek do Prezydenta Miasta, aby w związku z instalacją
tarczy antyrakietowej, zwrócił się do WIOŚ, by realizując w/w program, badania oddziaływania
elektromagnetycznego  wykonywano  częściej  niż  co  dwa  lata.–  (głosowanie:  5  głosów  za  -
jednogłośnie)

Ad. pkt 3 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Słupska. (Druk Nr 20/4)

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Zasad  restrukturyzacji
zadłużenia  użytkowników  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  Miasta
Słupska w latach 2015-2018." (Druk Nr 20/6)

Projekt  uchwały przedstawiła  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Krystyna  Danilecka  –  Wojewódzka oraz
Dyrektor PoM Teresa Dobak.
Głos w dyskusji zabierali: radny Jan Lange, radny Jan Obecny, radny Bogusław Dobkowski, radny
Paweł Szewczyk, radny Tadeusz Bobrowski.
Odpowiedzi  udzielali:  Prezes  PGM  Ewa  Wach,  Z-ca  PM  Krystyna  Danilecka  –  Wojewódzka,
Dyrektor PGM Mariusz Junak.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (3 głosy za, bez głosów przeciw, 1 wstrzymujący się) zaopiniowała
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wezwania  do  usunięcia
naruszenia  prawa  w  uchwale  Nr  XVI/176/15  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  28
października 2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/634/14 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 29 stycznia 2014 roku w sprawie trybu udzielania i  rozliczania dotacji z budżetu
Miasta  Słupska  dla  niepublicznych  szkół  i  placówek  oświatowych  oraz  zakresu  i  trybu
kontroli prawidłowości ich wykorzystania. (Druk Nr 20/12) 

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (4 głosy za, bez głosów przeciw, 1 wstrzymujący się) zaopiniowała
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  przygotowania  projektu  uchwały
ustalającej zasady i warunki sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i
urządzeń  reklamowych  oraz  ogrodzeń,  ich  gabaryty,  standardy  jakościowe  oraz  rodzaje
materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonywane. (Druk Nr 20/3)

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały.
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Ad. pkt. 4  Ustalenie planu pracy Komisji na 2016 r.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) ustaliła plan pracy na 2016 r.:

   Styczeń
Informacja  na  temat  realizacji  remontów  zasobów  komunalnych  z  pozyskanych  środków
państwowych.

   Luty
1. Informacja i podsumowanie inwestycji drogowej „Ring Słupski „
2. Informacja na temat możliwości zagospodarowania osadów ściekowych przez składowisko

w Bierkowie. 

   Marzec
Informacja  w  zakresie  funkcjonowania  Cmentarzy  Komunalnych  w  zakresie  struktury  etatów,
nakładów remontowych i inwestycyjnych.

   Kwiecień
Informacja w zakresie utrzymania czystości na terenach miejskich, po okresie zimowym.
Możliwości zlecenia usług w zakresie utrzymania czystości w zasobach miejskich Spółce PGK,
z uwzględnieniem korzyści w budżecie Miasta.

   Maj
Zapoznanie  się  ze  stanem  technicznym  obiektów  sportowych,hal,boisk,będących  w  zasobach
komunalnych miasta.

   Czerwiec
Zgłoszenie wniosków do budżetu na 2017r.

   Wrzesień
Omówienie realizacji budżetu Miasta za I półrocze w dziale Gospodarka Komunalna.

   Październik
Informacja na temat funkcjonowania systemu gospodarowania odpadamy komunalnymi.

   Listopad
Funkcjonowanie  uchwały    abolicyjnej  w  zakresie  zadłużenia  czynszowego  w  zasobach
komunalnych.

   Grudzień
Przygotowanie i zatwierdzenie planu pracy na 2017 r.

Ad. pkt. 5 Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji od grudnia 2014 r. do listopada 2015
r. 
(Sprawozdanie stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Przewodniczący Komisji Jan Lange odczytał sprawozdanie, które przygotował i przesłał członkom
Komisji do zapoznania się.
Nikt z radnych nie wniósł do niego uwag.
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Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania
jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła przygotowane przez Przewodniczącego Komisji sprawozdanie
z działalności Komisji  od grudnia 2014 r. do listopada 2015 r. 

Ad. pkt. 6 Sprawy bieżące.
– opinia  Komisji  dot.  pisma Z-cy  Prezydenta  Miasta  Marka  Biernackiego  z  dnia  25

listopada 2015 r., znak: GN-RGM-IX.6833.3.2015 w sprawie przekazania właścicielowi
wywłaszczonej  nieruchomości,  w  ramach  odszkodowania,  za  jego  zgodą,
nieruchomości zamiennej.
(Pismo stanowi zał.nr 4 do niniejszego protokołu.)

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  jednogłośnie  (5  głosów  za)  zaopiniowała  pozytywnie  przedstawioną  w  piśmie
propozycję zamiany.

Jednocześnie  Komisja  zwróciła  się  do  Prezydenta  Miasta  z  wnioskiem,  aby w  umowie
notarialnej  zainteresowany  został  poinformowany  o  obowiązującej  opłacie  planistycznej
przy ewentualnej zmianie mpzp na tym terenie. (Głosowanie : 5 głosów za – jednogłośnie)

– opinia  Komisji  dot.  umieszczenia  w  planie  inwestycyjnym  Miasta  budowy  ulicy
Wczasowej wraz z zabezpieczeniem środków finansowych na ten cel w budżecie miasta
na 2016 r.

(Pismo stanowi zał.nr 5 do niniejszego protokołu.)
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku

głosowania (1 głos za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się – głosowanie nierozstrzygnięte) nie wyraziła
opinii w sprawie.

- przyjęcie protokołu
Przewodniczący Komisji Jan Lange zapytał, czy są uwagi do wyłożonego na początku posiedzenia
protokołu Nr 10/15  z 19 listopada 2015 r.
Nikt nie zgłosił uwag.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w protokół.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania
jednogłośnie (6 głosów za) przyjęła ww. protokół.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Renata Szczęsna

          Jan Lange 


